

Amman Chamber of Commerce

From: Jordan Chamber of Commerce (Diwan) <diwan@jocc.org.jo>
Sent: Saturday, December 21, 2024 11:55 AM
To: Amman Chamber of Commerce; Amman Chamber of Commerce
Subject: Call for Applications for Women Entrepreneurs -Women on the Green Path Project
مشروع نساء على المسار الأخضر في الاقتصاد الأخضر والدائري
Attachments: CALL FOR APPLICATION Women entrep (AR).pdf; CALL FOR APPLICATION Women entrep.pdf

السادة غرفة تجارة عمان المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

تهديكم غرفة تجارة الأردن أطيب التحيات، ونرجو أن نرفق لكم الرسالة الالكترونية الواردة من جمعية إدامة للطاقة والمياه والبيئة تاريخ 2024/12/8، المتضمنة دعوة لتقديم الطلبات لرائدات الاعمال لمشروع "نساء على المسار الأخضر"، والذي يهدف إلى تعزيز التمكين الاقتصادي للمرأة في الاقتصاد الأخضر والدائري في منطقة البحر الأبيض المتوسط.

للتكرم بالإطلاع وإجراء ما ترونه مناسباً بهذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



رئيس مجلس الإدارة
خليل محمد الحاج توفيق

غرفة تجارة الأردن
هاتف: +962 6 5902040
فاكس: +962 6 5902051

From: EDAMA Information Center <info@edama.jo>
Sent: Sunday, December 8, 2024 12:42 PM
Cc: Hala Ahmad <hala.ahmad@edama.jo>; Fayzah Assaf <fayzah.assaf@edama.jo>
Subject: Call for Applications for Women Entrepreneurs -Women on the Green Path Project

Dear EDAMA's friends,

We are reaching out to request your dissemination of women entrepreneurs from your organization to participate in the Women on the Green Path (WGP) project. The project provides policy engagement, capacity building, and technical assistance for women entrepreneurs and MSMEs in green sectors, contributing to inclusive and sustainable economic development.

Eligibility Criteria:

- **Entrepreneurship in Green or Circular Economy:** Women entrepreneurs who lead, manage, or co-own businesses in the green or circular economy sectors, or are members of formal professional groups (e.g., cooperatives) in these fields.
- **Geographical Scope:** The business or project must be based in Tunisia, Jordan, or Morocco.
- **Operational Status:** The business or cooperative must have been operational for at least one year.
- **Sector Alignment:** Focus on initiatives related to green or circular economy.

If you know any eligible women entrepreneurs in your network, we would be grateful for your recommendations.

Thank you for your support.

For further information, please refer to the attached flyer.

Best regards,
Nour Shteiat
Communication Officer
0778443457



Union for the Mediterranean
Union pour la Méditerranée
الاتحاد من أجل المتوسط



giz



Cooperación
Española



MedWaves
the UNEP/MAP Regional
Activity Centre for SCP



CAWTAR
Center of Arab Women for
Training and Research



EDAMA
Energy, Water & Environment



REMESS
Research, Education, Monitoring and
Sustainable Development

دعوة لتقديم الطلبات

لرائدات الأعمال في الاقتصاد الأخضر والدائري من تونس والأردن والمغرب

نساء على المسار الأخضر

(WGP)

1. الخلفية والسياق

يهدف مشروع "نساء على المسار الأخضر إلى تعزيز التمكين الاقتصادي للمرأة في الاقتصاد الأخضر والدائري في منطقة البحر الأبيض المتوسط. أصبح الاقتصاد الأخضر والدائري محورًا مهمًا في المنطقة، مع إمكانية دفع التنمية المستدامة والقدرة على التكيف مع المناخ. ومع ذلك، فإن العديد من التحديات تعيق المشاركة الكاملة للمرأة في هذا القطاع، بما في ذلك نقص الموارد، والوصول المحدود إلى التمويل، والأعراف الاجتماعية السلبية السائدة.

يتم تنفيذ المشروع في تونس والأردن والمغرب، مع التركيز على بناء قدرات المنظمات التي تدعم رائدات الأعمال، وتعزيز دورهن في دفع النمو المستدام، والدعوة إلى المساواة بين الجنسين في الانتقال إلى الاقتصاد الأخضر. يدعم مشروع WGP المشاركة في صنع السياسات وبناء القدرات والمساعدة الفنية لرائدات الأعمال والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة الحجم العاملة في القطاعات الخضراء، مما يساهم في التنمية الاقتصادية الشاملة والمستدامة في المنطقة.

مركز كوثر، بالتعاون مع الشبكة المغربية للاقتصاد الاجتماعي والتضامني ((REMESS وجمعية إدامة للطاقة والمياه والبيئة EDAMA و MedWaves ، ومركز الأنشطة الإقليمية للاستهلاك والإنتاج المستدامين التابع لبرنامج الأمم المتحدة للبيئة/خطة عمل البحر الأبيض المتوسط، هذه المبادرة للمساهمة في خلق بيئة مواتية لرائدات الأعمال في الاقتصاد الأخضر والدائري، وتعزيز نموهن واستدامتهن وقيادتهن.

هذا الإجراء بدعم من GIZ نيابة عن الوزارة الاتحادية للتعاون الاقتصادي والتنمية في ألمانيا، والوكالة الإسبانية للتعاون الإنمائي (AECID)، وأمانة الاتحاد من أجل المتوسط (UFMS)

2. نبذة عن اتحاد WGP :

مركز المرأة العربية للتدريب والبحوث (كوثر) هو منظمة إقليمية رائدة مكرسة لتعزيز المساواة بين الجنسين وحقوق المرأة وتمكينها اقتصاديًا في العالم العربي من خلال مبادرات البحث والتدريب والدعوة. يلعب كوثر دورًا رئيسيًا في تعزيز إدماج المرأة في التنمية الاقتصادية، وخاصة في الاقتصادات الخضراء والدائرية.

تعمل جمعية إدامة للطاقة والمياه والبيئة ، ومقرها الأردن، على تعزيز الممارسات المستدامة في مجال الطاقة وإدارة المياه وحماية البيئة. وتدعو إدامة إلى تبني التقنيات الخضراء وتدعم تطوير نماذج الأعمال المستدامة، وخاصة في سياق الاقتصاد الأخضر.

الشبكة المغربية للاقتصاد الاجتماعي والتضامني (REMESS) هي شبكة مغربية تعمل على تعزيز الاقتصادات الاجتماعية والتضامنية. تلعب REMESS دورًا حاسمًا في تعزيز المساواة بين الجنسين ودعم رائدات الأعمال في قطاعات الاقتصاد الأخضر والدائري من خلال بناء القدرات والدعوة وخلق فرص عمل مستدامة.

MedWaves ، ومقرها برشلونة، هي مركز الأنشطة الإقليمية لبرنامج الأمم المتحدة للبيئة و خطة عمل البحر الأبيض المتوسط للمتوسط للاستهلاك والإنتاج المستدامين. ويطور المركز أنشطته في إطار خطة عمل البحر الأبيض المتوسط لحماية وتنمية حوض البحر الأبيض المتوسط، وهي منظمة تابعة لبرنامج الأمم المتحدة للبيئة .

تقدم MedWaves المعرفة والتدريب والمشورة وفرص التواصل للحكومات والشركات ورجال الأعمال والوكلاء الماليين ومنظمات المجتمع المدني لتبني التصميم البيئي والابتكار البيئي كنهج استراتيجي لتعزيز القدرة التنافسية للشركات في السوق.

3. الهدف من هذه الدعوة:

الهدف من هذه الدعوة لتقديم الطلبات هو تحديد واختيار 60 سيدة من رائدات الأعمال من تونس والأردن والمغرب (20 من كل دولة) للمشاركة في برنامج تدريبي في إطار مشروع المرأة على المسار الأخضر (WGP).

يقدم البرنامج جلسات تدريبية مكثفة حضورية و عبر الإنترنت مصممة لتزويد المشاركات بالمهارات الأساسية والأدوات العملية. كما يتضمن جلسات تدريب فردية لدعم المشاركات في تطبيق معارفهن المكتسبة حديثًا بشكل فعال. علاوة على ذلك، يوفر البرنامج فرص التواصل على المستويين الوطني والإقليمي لتعزيز التعاون وتبادل المعرفة، إلى جانب المساعدة الفنية لتسهيل التنفيذ العملي للممارسات المستدامة.

4. الأهلية/ شروط المشاركة:

- ريادة الأعمال في الاقتصاد الأخضر أو الدائري: رائدات الأعمال اللاتي يقودن أو يديرن أو يملكن أعمالاً في قطاعات الاقتصاد الأخضر أو الدائري، فضلاً عن رائدات الأعمال اللاتي ينتمين إلى مجموعات مهنية رسمية (على سبيل المثال، المجامع والتعاونيات) تعمل في أنشطة الاقتصاد الأخضر أو الدائري.
- النطاق الجغرافي: يجب أن يكون مقر العمل أو المشروع في تونس أو الأردن أو المغرب.
- الحالة التشغيلية: يجب أن تكون الشركة أو التعاونية قيد التشغيل لمدة لا تقل عن عام واحد (1).
- مواءمة القطاع: التركيز على مبادرات الاقتصاد الأخضر أو الدائري.

5. التعاريف

المشاريع الخضراء: تهدف هذه المشاريع إلى حماية البيئة وتعزيزها من خلال الحد من التلوث، وخفض استهلاك الوقود الأحفوري، والاستفادة من مصادر الطاقة المستدامة. وتشمل مجالات مثل الطاقة المتجددة، وكفاءة الطاقة، ومنع التلوث، والنقل النظيف، والحفاظ على التنوع البيولوجي، وإدارة المياه.¹

¹ <https://circulareconomy.europa.eu/platform/en/knowledge/circular-economy-review-definitions-processes-and-impacts>

المشاريع الدائرية: تستند هذه المبادرات إلى مبادئ الاقتصاد الدائري، الذي يسعى إلى تقليل النفايات والاستفادة القصوى من الموارد. تركز المشاريع الدائرية على تصميم التخلص من النفايات والتلوث، والحفاظ على المنتجات والمواد قيد الاستخدام، وتجديد الأنظمة الطبيعية. وهي تنطوي على ممارسات مثل إعادة استخدام وإصلاح وتجديد وإعادة تدوير المواد والمنتجات الموجودة لتمديد دورة حياتها.²

6. فوائد:

- حصل على تدريب بقيادة خبراء يسمح لك بتوسيع نطاق عملك الأخضر و/أو الدائري.
- الوصول إلى فرص التواصل مع أصحاب المصلحة الرئيسيين في الاقتصاد الأخضر من خلال فعاليات WGP الوطنية والإقليمية.
- الوصول إلى منصات التعلم الإلكتروني CAWTAR ومنهجيات MedWaves ومنصة الأعمال المستدامة (www.theswitchers.org).
- حصل على شهادة اعتماد: دورة تطوير نموذج الأعمال الدائري
- استفد من جلسات التدريب الفردية حول تطوير نماذج الأعمال الخضراء والدائرية
- إمكانية الاستفادة من قسائم المساعدة الفنية بقيمة تصل إلى 5000 يورو
- سيتم تغطية تكاليف الإقامة والوجبات واستراحة القهوة من قبل المشروع.

7. نظرة عامة على برنامج التدريب:

المرحلة الأولى: تدريب حضوري وعن بعد
المدة / الفترة : يناير - فبراير 2025

تتضمن هذه المرحلة 13 يومًا من التدريب حضورًا وعبر الإنترنت، مما يوفر تجارب تعليمية عملية وتفاعلية في كل دولة (تونس والأردن والمغرب). بالإضافة إلى ورش العمل وجهاً لوجه، سيشارك المشاركون أيضًا في تدريب عبر الإنترنت من خلال منصات التعلم الإلكتروني التابعة لمركز كوثر، والتي توفر طريقة مرنة وسهلة الوصول لتعميق فهمهم للموضوعات الرئيسية. يضمن النهج المختلط تغطية شاملة للمناهج الدراسية مع تلبية الاحتياجات والجدول الزمني المتنوعة للمشاركات.

الوحدة 1: مقدمة حول التنمية المستدامة: نظرة عامة على مبادئ وأهداف الاستدامة (على سبيل المثال، أهداف التنمية المستدامة)

الوحدة 2: نماذج الأعمال الخضراء: فهم إطار العمل الاستراتيجي والقانوني للأعمال الخضراء والحصول على الأدوات اللازمة لإنشاء نماذج أعمال مستدامة وتنافسية.

الوحدة 3: التمويل الأخضر والمستدام: استكشاف فرص التمويل للمشاريع الخضراء و/أو الدائرية.

الوحدة 4: الوصول إلى السوق: استراتيجيات رقمية للدخول والتنافس في الأسواق الخضراء المحلية والدولية

الوحدة 5: المهارات الشخصية: تعزيز مهارات القيادة والتفاوض والتواصل .

المرحلة الثانية: عرض الأعمال – تحويل الأفكار إلى أفعال
الفترة: فبراير 2025

بعد إكمال وحدات التدريب، سيقدم المشاركون مشاريعهم الخضراء إلى مجموعة من الخبراء وأصحاب المصلحة والمستثمرين في بلدانهم (تونس والأردن والمغرب)، مع التركيز على الاستفادة والابتكار وإمكانية التأثير الاجتماعي والبيئي.

سيتم تقييم العروض المقدمة على أساس معايير محددة ادناه.

المرحلة الثالثة: التدريب / المساعدة الفنية

الفترة: فبراير - مايو 2025

خمسة (5) رائدات أعمال من كل دولة: سيتم منحهن قسائم مساعدة فنية بقيمة تصل إلى 5000 يورو لكل منهم لتنفيذ حلول مبتكرة ومستدامة داخل أعمالهن (على سبيل المثال، استراتيجيات التسويق، أو الشهادات الخضراء، والعلامات التجارية...، وسيتلقى رائدات الأعمال الخمسة عشر (15) المتبقيات من كل دولة جلسات تدريب مخصصة مصممة خصيصاً لتلبية احتياجات أعمالهن.

الدعم الإضافي:

الفترة: مارس - يونيو 2025

فرص التواصل من خلال الفعاليات الوطنية والإقليمية.

8. اللغات

سيتم إجراء التدريب باللغات المحلية.

9. أماكن التدريب:

سيقام التدريب في كل من البلدان المشاركة - تونس والأردن والمغرب - بمزيج من الجلسات عبر الإنترنت وورش العمل الحضورية. سيتم تنظيم ورش العمل الحضورية في المدن الرئيسية داخل كل بلد، بناءً على الاحتياجات اللوجستية وموقع المشاركات المختارات.

10. كيفية التقديم :

قم بتقديم طلبك عن طريق ملء النموذج على الرابط التالي: [الرابط](#)
ندعوك إلى إرفاق ما يلي :

- عرض عن المؤسسة/ الشركة/التعاونية والمجمع
- وثيقة الهوية الرسمية للمتقدمة
- إثبات ملكية الشركة أو علاقة مقدمة الطلب بالمشروع أو العضوية في المؤسسة/ الشركة التعاونية/ المجمع (صورة من النظام الأساسي / شهادة التسجيل أو أي وثيقة رسمية معادلة الموعد النهائي لتقديم الطلبات: 2024/12/28، 6 مساءً بالتوقيت الوطني .

انضموا إلينا في تمكين رائدات الأعمال ودعم التنمية المستدامة!

11.معايير التقييم

مواءمة المشروع مع الاقتصاد الأخضر والدائري (30%)

مواءمة العمل أو المشروع مع مبادئ الاقتصاد الأخضر والدائري، بما في ذلك الاستفادة والابتكار والتأثير البيئي.

الحاجة إلى المساعدة الفنية (30%)

تحديد الاحتياجات الواضحة للدعم الفني وكيف ستساهم المساعدة في نجاح واستدامة الأعمال .

دوافع ورؤية رائد الأعمال (20%)

دوافع المتقدمة للمشاركة في البرنامج ورؤيتها لنمو وتطوير أعمالها في الاقتصاد الأخضر والدائري.
عدد النساء العاملات (20%)
عدد النساء العاملات في المؤسسة أو التعاونية.
اعتبارات إضافية:
تنوع القطاعات والمواقع الجغرافية لضمان التمثيل في مختلف مجالات الاقتصاد الأخضر.
الالتزام بالمشاركة في جميع أنشطة البرنامج.



Union for the Mediterranean
Union pour la Méditerranée
الاتحاد من أجل المتوسط



german
cooperation



giz
GIZ AG
International Cooperation
GmbH



Cooperación
Española



MedWaves
the UNEP/MAP Regional
Activity Centre for SCP



CAWTAR
Centre of Arab Women for
Training and Research



EDAMA
Energy, Water & Environment



REMESS
Regional Economic
Mechanism for
Morocco, Jordan and Tunisia
Network of Small and Medium Enterprises

CALL FOR APPLICATION

FOR WOMEN ENTREPRENEURS IN THE GREEN & CIRCULAR ECONOMY FROM TUNISIA, JORDAN AND MOROCCO

WOMEN ON THE GREEN PARTH PROJECT

(WGP)

Table of content

A.	Background and Context	1
B.	About the WGP consortium:	2
C.	Objective of the Call:	3
D.	Eligibility:	3
E.	Definitions	3
F.	Benefits:	3
G.	Training Program Overview:	4
	Step 1: in person and on line training	4
	Step 2: Business pitching – Turning Ideas into Action	4
	Step 3: Coaching and Technical assistance	4
	Additional Support:	5
H.	Languages	5
I.	Training Locations:	5
J.	How to Apply:	5
	Deadline for applications:	5
K.	Evaluation criteria	5

A. Background and Context

The project "Women on the Green Path", (the Project) aims to promote women's economic empowerment in the green and circular economy in The Mediterranean region. The green and circular economy has become a significant focus in the region, with the potential to drive sustainable development and climate resilience. However, several challenges hinder the full participation of women in this sector, including lack of resources, limited access to funding, and prevailing negative social norms.

The project is implemented in Tunisia, Jordan, and Morocco, focusing on building the capacities of organizations supporting women entrepreneurs, enhancing their role in driving sustainable growth, and advocating for gender equality in the transition to a green economy. WGP supports policy engagement, capacity building, and technical assistance for women entrepreneurs and MSMEs working in green sectors, contributing to inclusive and sustainable economic development in the region.

CAWTAR, in collaboration with REMESS, Edama and MedWaves, the UNEP/MAP Regional Activity Centre for SCP has launched this initiative to contribute to the creation of an enabling environment for women entrepreneurs in the green and circular economy, fostering their growth, sustainability, and leadership.

This action is carried out with the support of GIZ on behalf of the Federal Ministry for Economic Cooperation and Development of Germany, the Agencia Española de Cooperación para el Desarrollo (AECID), and the Union for the Mediterranean Secretariat (UFMS).

B. About the WGP consortium:

The **Centre of Arab Women for Training and Research (CAWTAR)** is a leading regional organization dedicated to promoting gender equality, women's rights, and economic empowerment in the Arab world through research, training, and advocacy initiatives. CAWTAR plays a key role in fostering the inclusion of women in economic development, particularly within green and circular economies.

The **Edama Association for Energy, Water, and Environment**, based in Jordan, focuses on promoting sustainable practices in energy, water management, and environmental protection. Edama advocates for the adoption of green technologies and supports the development of sustainable business models, particularly in the context of a green economy.

The **Réseau Marocain de l'Économie Sociale et Solidaire (REMESS)** is a Moroccan network that promotes social and solidarity-based economies. REMESS plays a critical role in advancing gender equality and supporting women entrepreneurs in green and circular economy sectors through capacity-building, advocacy, and creating sustainable business opportunities.

MedWaves, based in Barcelona, is the UNEP/MAP Regional Activity Centre for Sustainable Consumption and Production (SCP). The Centre develops its activity under the Mediterranean Action Plan (MAP) for the protection and development of the Mediterranean basin, an organisation belonging to the United Nations Environment Programme (UN Environment).

MedWaves provides knowledge, training, advice and networking opportunities to governments, businesses, entrepreneurs, financial agents and civil society organizations to adopt eco-design and eco-innovation as strategic approaches to boost businesses competitiveness in the market.

C. Objective of the Call:

The objective of this call for applications is to identify and select 60 women entrepreneurs from Tunisia, Jordan, and Morocco (20 per country) to participate in a Training program under the Women on the Green Path (WGP) project.

The program provides intensive in-class and online training sessions designed to equip participants with essential skills and practical tools. It also includes one-on-one coaching sessions to support participants in effectively applying their newly acquired knowledge. Furthermore, the program offers networking opportunities at both national and regional levels to foster collaboration and knowledge exchange, along with technical assistance to facilitate the practical implementation of sustainable practices.

D. Eligibility:

- **Entrepreneurship in Green or Circular Economy:** Women entrepreneurs who lead, manage, or co-own a business in the green or circular economy sectors as well as Women entrepreneurs who are members of formal professional groups (e.g., cooperatives) engaged in green or circular economy activities.
- **Geographical Scope:** The business or project must be based in Tunisia, Jordan, or Morocco.
- **Operational Status:** The business or cooperative must have been operational for a minimum of one (1) year.
- **Sector Alignment:** Focus on green or circular economy initiatives.

E. Definitions

Green Projects: These projects aim to protect and enhance the environment by reducing pollution, decreasing fossil fuel consumption, and utilizing sustainable energy resources. They encompass areas such as renewable energy, energy efficiency, pollution prevention, clean transportation, biodiversity conservation, and water management.¹

Circular Projects: These initiatives are based on the principles of the circular economy, which seeks to minimize waste and make the most of resources. Circular projects focus on designing out waste and pollution, keeping products and materials in use, and regenerating natural systems. They involve practices like reusing, repairing, refurbishing, and recycling existing materials and products to extend their lifecycle.²

F. Benefits:

- Receive expert-led training allowing you to scale up your green and/or circular business.

¹ <https://circulareconomy.europa.eu/platform/en/knowledge/circular-economy-review-definitions-processes-and-impacts>

² https://cinea.ec.europa.eu/news-events/news/life-solutions-global-circular-economy-2024-05-16_en

- Access to networking opportunities with key stakeholders in the green economy through the WGP national and Regional events.
- Access to CAWTAR e-learning platforms and MedWaves methodologies and sustainable business platform (www.theswitchers.org).
- Get a Certificate of Approval: Circular Business Model Development Course
- Benefit from one to one Coaching sessions on Green and Circular Business Model Development
- Possibility to benefit from up to 5000 eur Technical assistance vouchers
- Accommodation, Meals and Coffee break cost will be covered by the project.

G.

H. Training Program Overview:

Step 1: in person and on line training

Duration / period : January - February 2025

This phase includes **13 days of training (in person & online sessions)**, providing hands-on, interactive learning experiences in each participating country (Tunisia, Jordan, and Morocco). In addition to face-to-face workshops, participants will also engage in **online training** through CAWTAR's e-learning platforms, which offer a flexible and accessible way to deepen their understanding of key topics. The blended approach ensures comprehensive coverage of the curriculum while accommodating the diverse needs and schedules of participants.

Module 1: *Introduction to sustainable development: Overview of sustainability principles and goals (e.g., SDGs).*

Module 2: *Green Business Models: Understanding green business framework and get tools for creating sustainable and competitive business models.*

Module 3: *Green and sustainable finance: Exploring financing opportunities for green and/or circular projects.*

Module 4: *Access to market: Digital Strategies for entering and competing in local and international green markets*

Module 5: *Soft skills: Enhancing leadership, negotiation, and communication skills.*

Step 2: Business pitching – Turning Ideas into Action

Period: February 2025

After completing the training modules, participants will pitch their green business projects to a panel of experts, stakeholders, and investors in their respective countries (Tunisia, Jordan, and Morocco), emphasizing sustainability, innovation, and potential for social and environmental impact.

Pitches will be evaluated based on predefined criteria, such as feasibility, alignment with green economy principles, and potential for scalability.

Step 3: Coaching and Technical assistance

Period: February - May 2025

Five (5) Entrepreneurs per Country: Will be awarded technical assistance vouchers valued up to €5,000 each to implement innovative, sustainable solutions within their businesses (e.g., marketing strategies, or green certification, labels...). The remaining 15 entrepreneurs per Country will receive customized coaching sessions tailored to their specific business needs.

Additional Support:

Period: March – June 2025

Networking opportunities through national and regional events.

I. Languages

Training will be conducted in local dialects.

J. Training Locations:

The training will take place in each of the participating countries—**Tunisia, Jordan, and Morocco**—with a mix of online sessions and in-person workshops. The in-person workshops will be organized in key cities within each country, based on logistical needs and the location of selected participants, ensuring accessibility and active participation from local organizations.

K. How to Apply:

Submit your application by filling out the form at the following link: [\[link\]](#).

You are kindly invited to attach:

- Presentation of the Company/ Cooperative
- Official identification document of the applicant
- Proof of ownership or led of the Company or membership to Cooperative (copy of the bylaw / certificate of registration or any of the official/equivalent document

Deadline for applications: 28/12/2024 6 PM National Time.

Join us in empowering women entrepreneurs and supporting sustainable development!

L. Evaluation criteria

Relevance of Business to Green and Circular Economy (30%)

The alignment of the business or project with green and circular economy principles, including sustainability, innovation, and environmental impact.

Need for Technical Assistance (30%)

Identification of clear needs for technical support and how the assistance will contribute to the success and sustainability of the business.

Motivation and Vision of the Entrepreneur (20%)

The applicant's motivation for participating in the program and its vision for the growth and development of its business in the green and circular economy.

Number of Employed Women (20%)

The number of women employed in the business or cooperative.

Additional Considerations:

Diversity of sectors and geographical locations to ensure representation across various green economy areas.

Commitment to participating in all program activities, including training, pitching, and coaching sessions.